
 

На вниманието на доц. д-р Тодор Чобанов – заместник-кмет на Столична община 

 

Относно: Обществени консултации по Наредба за изменение и допълнение на Наредба за прием 

на деца в общинските детски градини и в подготвителните групи в общинските училища на 

територията на Столична община, приета от Столичен общински съвет с Решение № 82 по 

Протокол № 48 от 22.02.2018 г. 

 

Уважаеми Д-р Чобанов, 

Бих искала да изложа предложенията си за промени в Наредбата спрямо опита си от 

кандидатстване с 2 деца, а именно: 

1. Предложението за увеличаване на социалната опашка от 30 на 40% няма да реши 

проблема с приема на деца в заведението, което посещава по-голям брат/сестра. В моя 

личен случай в градината на голямото дете бяха обявени само 4 места, които няколко дни 

преди класирането бяха премахнати и нямахме изобщо възможност за кандидатстване. 

Приемът трябва да бъде гарантиран на 100% при желание от родителите, разбира се. 

2. Поради промените през настоящата кампания да се гарантира преместването или приема 

на по-малките деца от набор 2016 и 2017 в детското заведение на по-големите 

брат/сестра. 

3. Да отпадне възможността за промяна на свободните места от страна на директорите по 

всяко време на класиранията – по този начин се отнема възможността в някои случаи да се 

разместват кандидатури в системата. 

4. Да се разгледа възможността за разкриване на допълнителни места в яслени групи в 

свободни общински жилища. Пример – ж.к. Дианабад, бл. 7 – свободно общинско 

помещение на приземен етаж, ползвано преди години именно за детска градина/ясла, 

сега – необитавано. Местата в яслени групи в квартала не достигат, въпреки че на пръв 

поглед са достатъчни – вариантът за водене на дете от Дианабад в ж.к. Изток е доста 

натоварващ, имайки предвид местоположението на яслите и трудния достъп между двата 

квартала.  

 

С уважение 

Марияна Петрова 

 

 


